



Flensburg, den 8. februar 2024
LK/Oe

Skoleforeningen afholder styrelsesmøde

torsdag den 15. februar 2024 kl. 18.30 på Christian Paulsen-Skolen, Südergraben 36 i Flensburg.

Dagsorden:

1. Fælles evaluering – fortsættelse af frivillig ordning
2. Samarbejde i mindretallet
 - a. Orientering fra mødet mellem SSF, SdU og Skoleforeningen den 24. januar 2024
 - b. Drøftelse af de forskellige forslag: Mindretalsambassadører, Arbejdsudvalg
"Hvem er vi?"
3. Godkendelse af protokol fra den åbne del af styrelsesmødet den 18. januar 2024
4. Godkendelse af dagsorden for fællesrådsmødet den 21. marts 2021
 - a. Skal Samarbejde i mindretallet indgå både regionalt og fælles?
 - b. Skal Digitalisering og mobile devices indgå både regionalt og fælles?
5. Indkomne spørgsmål
6. Meddelelser – herunder evt. nyt fra udvalg og det sydslesvigske forum
7. Eventuelt.

Lukket del.

På Styrelsens vegne
Paul Salwik
Formand



Dagsorden – udførlig

Åben del (60 min)

1. Fælles evaluering – fortsættelse af frivillig ordning (5 min)
Styrelsen vedtog for dette skoleår en frivillig ordning i lyset af tekniske udfordringer, som ikke lige stod til at løse.

Bilag: Beslutningsoplæg om fortsættelse af frivillig ordning - [bilag](#)

Forvaltningen indstiller at den frivillige ordning fortsættes indtil andet besluttet i henhold til beslutningsoplægget.

2. Samarbejde i mindretallet (25 min)
 - a. Orientering fra mødet mellem SSF, SdU og Skoleforeningen den 24. januar 2024
Deltagere fra Skoleforeningen: Paul Salwik, Troels Kaysen, Olaf Runz, Philipp Bohk og Lars Kofoed-Jensen.
 - b. Drøftelse af de forskellige forslag: Mindretalsambassadører, Arbejdsudvalg "Hvem er vi?"
På fællesmødet med SdU og SSF fremkom ønske om en kontaktperson (her kaldt ambassadør) på hver institution, som skulle være postkasse og viderefordre (men måske også motivere) indkomne forespørgsler/invitationer mm. Man forestillede sig en eller anden form for aflønning. Det blev foreslået at aktivere Samarbejdsrådene i denne sammenhæng.
Der blev efterlyst en slags "vision/mission" eller identitetspapir "Hvem er vi?" gældende på tværs af mindretallet. Til det formål skulle en arbejdsgruppe nedsættes med to folkevalgte repræsentanter fra hver af de tre store organisationer – og med deltagelse af forvaltningscheferne også.
Der blev også drøftet en arbejdsgruppe, der skulle se på konkrete og praktisable samarbejds muligheder i driftsmæssig henseende. Der blev henvist til forvaltningschefernes rapport – men man mente at den så på noget andet.
Forvaltningscheferne skal kigge på muligheder.

Bilag Notat fra mødet - [bilag](#)

Formandskabet indstiller at punktet drøftes og der tages stilling til videre handlinger hhv. behandling af emnet, herunder at der udpeges to fra Styrelsen til det nævnte udvalg.

3. Godkendelse af protokol fra den åbne del af styrelsesmødet den 18. januar 2024 (5 min)
4. Godkendelse af dagsorden for fællesrådsmødet den 21. marts 2021 (5 min)
 - a. Skal Samarbejde i mindretallet indgå både regionalt og fælles?
 - b. Skal Digitalisering og mobile devices indgå både regionalt og fælles?

Bilag Dagsorden til Fællesrådsmøde - [bilag](#)

Dagsorden til Regionale møder - [bilag](#)

Forvaltningen beder om en Styrelsesbeslutning i forhold til såvel dagsorden for Fællesrådsmødet som for de forudgående regionale møder.

5. Indkomne spørgsmål (5 min)
Der er på nuværende tidspunkt ikke indkommet spørgsmål
6. Meddelelser – herunder evt. nyt fra udvalg og det sydslesvigske forum (10 min)
7. Eventuelt (5 min)